
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 
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Indkaldt:  
Line Friberg Nielsen LN, Sander Nielsen SN, Marie Louise 
Stochholm MS, Mia Nyberg Godiksen MG, Laura Friberg 
Nielsen LFN, Michala Holm Faber MF, Anton Emil Lund 
Bøgvad AE, Kim Borgselius KB, Nick Bruhn-Petersen NB, 
Magnus Wiik MAW, Gitte Tonn GT, Anders Boesen, AB 
 
Fraværende:  
Afbud fra: Nick afbud,  
Uden afbud: 

 

1. 
Godkendelse af 
dagsorden og ref fra 
sidste møde 
 

Dagsorden og ref godkendt LN 
B 
17.10 - 
17.20 

 

2. Meddelelser 
    2.1 Formand/kvinde 
    2.2 Skoleledelse 
    2.3 KKFO 
    2.4 Elevråd 
    2.5 Personale 
 

2.1: 
 
2.2:  
Vi har ansat to nye børnehaveklasselærere: 
Sine Nørgaard, der kommer fra en lignende stilling på 
Lergravsparkens skole og gerne vil et øget samarbejde i teamet. 
Helle Kirkebye, der kommer fra en lignende stilling på Vigerslev 
Alles Skole i Valby, hun vil gerne mere aldersblandet og 
projektorienteret undervisning, som netop er det vi er igang med 
at udvikle. 
Vi har ansat to lærer til fase 1: 
Frederik Waldhausen, som har været i et barselsvikariat på skolen 
det sidste år, og inden da i forskellige andre vikariater. Frederik 
bliver færdig som merritlærer her til sommer. Frederik fortsætter 
på kommende anden årgang, hvor han allerede er 
matematiklærer. 
Jonas Dose, som bliver færdig som lærer i juni måned. Jonas skal 
være matematik, idræt og naturfagslærer i fase 1, det er endnu 
ikke helt sikkert hvilken årgang. 
I Nick’s barselsvikariat har vi ansat Søren Formann, som pt 
arbejder på en specialskole i Søborg, men gerne vil prøve 
almenskolen – han er igang med at læse til merritlærer og skal 
samtidig med sit vikariat være i praktik på skolen. 
Så har Dorthe desværre sagt op i fase 2, hun havde sidste dag den 
30.4. Dorthe vil gerne prøve noget helt andet end folkeskolen. 
Frederik overtager Dorthes to matematikklasser på 8. årgang 
frem til sommerferien og efter ferien overtager Mathilde, som er 
matematiklærer i fase 2 klasserne, hun afleverer sin 9. klasse her 
til sommer. 
Denne stilling vil blive slået op snarest når vi ved 
arbejdsfordelingen har fået et overblik over, hvor vi mangler 
lærerkræfter. 
 
Tirsdag den 29.4 havde vi fælles aktivitetsdag, hvor hele skolen 
summede af fysisk aktivitet og især på Holmen var der fuld fart 
på. Der blev spillet fodbold både i Hal C for 5 – 9 årganga, samt 

LN 
 
AB 
 
MAW 
 
KB/NB 
 
O 
17.20 - 
17.35 



på kunststofbanen udenfor, hvor 1 – 4 klasse dystede. De elever 
som ikke synes fodbold var deres aktivitet, var der arrangeret 
rundbold, stikbolk, et bagehold bagte cockies til alle elever der 
deltog, der blev spillet brætspil i PLC eller set film i auditoriet. 
Det var en festlig dag med en masse god stemning og venskaber 
på kryds og tværs af årgange. 
 
Vi har fået tilsendt Hjerter Dames henvendelse til Borgmesteren 
og gener fra weekend og hashsalg i weekenden i gården og 
Borgmesterens svar, vedlagt som bilag. 2.2 og 2.21 
 
Der var tilsendt brev fra UVM omkring kvalitetsprogram 
 
2.3 

Majbørn: der startede 95 børn 2. maj. De første dage er forløbet 

rigtig fint, når man tænker på hvor mange nye børn fra 25 
forskellige børnehaver der er sat sammen. Der var en masse ros 
fra forældre ift. opstart og kommunikation. Vi bruger tiden frem 
til sommerferien til at alle skal lære hinanden rigtig godt at 
kende. Vi havde flere overleveringssamtaler end de sidste par år. 
Om der er flere børn med særlige udfordringer end tidligere er for 
tidligt at sige, da en del at samtalerne handlede mere om 
opmærksomhedspunkter end f.eks. diagnoser og indgribende 
indsatser i børnehaverne.  
  
Vi fik sendt 3. klasserne godt afsted i klub. D. 30/4 holdt de 
afskedsfest med mad, taler, bowling og hygge. I samme moment 
rykkede børnehaveklassebørnene fra Tårnet og i Børnebyen. Som 
noget nyt i år havde vi inviteret forældre til at besøge Børnebyen 
forinden sammen med børnene, hvis de ikke havde været der før 
ifm. Ferier f.eks. Der har været en masse besøg for børnene, så de 
var forberedt. Det var mere for at hjælpe nye forældre i 
Børnebyen. Alt i alt er ”den store årlige rokade” forløbet rigtig 
godt i år. 
  
Marie (medhjælper i Børnebyen) stopper. Det var planen at hun 
stoppede til sommerferien, men ændrede planer gør at hun 

stopper ved udgangen af maj. Der er opslag ude og 
overvældende mange ansøgere. 
 
Der blev spurgt til overleveringssamtaler holdt med nye 
skolestarter om de er anvendelige. Magnus fortæller at over 80% 
af dem giver god mening og der er brugbar viden 
 
2.4 
Der er intet input – der arbejdes med arbejdsfordeling. 
Vi har lige modtaget resultatet af TU25, denne vil blive taget op i 
TRIO og når det er sket kommer en tilbagemelding til SB 
2.5 
 

 

3.  

- Princip for: 
1. Undervisningens 

organisering, 

Princippet om skolehjemsamtaler er flyttet til næste møde, da 
arbejdsgruppen ikke har haft tid til at mødes og derfor ikke har 
noget nyt, men vender tilbage på næste møde. 
 

AB/GT 
MS, LN 
17.35-
18.20 



holddeling og 
klassedannelse 

Bilag 3.1. 
Undervisningens 
organisering 

2. Skolens arbejde 
med elevernes 
udvikling i faglige 
og sociale 
fællesskaber 

 

Diskussion af fremsendte oplæg til princip om undervisningens 
organisering.  
Der er udsendt første udkast til princip om undervisningens 
organisering. 
 
AB fortæller at der er kommet tilbagemelding på de to principper 
skolehjem og kommunikation på næste møde 
 
Vi nåede halvdelen af princippet frem til princip for 
klassedannelse. Der er dels noter i første del af princippet og 
gruppen har noteret. 
 
 
Samt evaluering af årets arbejde med principper. 
 

 

Spisning 18.20-18.35 

 

4.  
Stavnsbofonden 

Hvordan skal midler placeres og anvendes fra Kræmmermarked? 
SB skal vedtage hvordan midler fremadrettet skal placeres. 
 
SB fremlægger forslag til hvordan midlerne kunne placeres 
fremadrettet. 
 
Fokus på fællesskabende aktiviteter, som ikke ellers ville kunne 
finde sted.  Det er skolerådet som kan indsende forslag en gang 
årligt til hvordan midlerne kan bruges. 
 
Det overvejes om Foreningen Stavnsbo skal afvikles, men det 
kunne overvejes om den skal gentænkes. Der diskuteres 
forskellige muligheder. 
 
Kim går tilbage til lærerkollegiet med SB-forslaget. LN sender til 
AB/GT 
 
 

D/B 
18.35-
18.50 

 

5. 
National 
trivselsundersøgelse 
Bilag 5.1. Skolerapport 
0.-3. kl 
Bilag 5.2. Skolerapport 
4.-9. kl. 

Kort præsentation af resultater fra den nationale 
trivselsundersøgelse 
Se bilag 5.3 for sammenligning fra 23-24 til 24-25 
 
Skolen er generelt gået frem på alle parametre 
Undersøgelsen er delt op mellem 0.-3. kl og 4.-9. kl 
AB gennemgår udviklingen fra sidste år til i år. 
 
Det har betydning om læreren har en på sinde. 
  

18.50 - 
19.10 

   
6.  
Skolebestyrelsens 
kalender for 2025-26 

LN har lavet en oversigt over principper som vi mangler/ikke har 
kigget specifikt. 
Principper vi skal kigge på til næste år 
KKFO’ens virksomhed – prioriteres 1 

D/B 
19.10-
19.25 



Bilag 6.1. Årskalender 
2024/25 

Princip for arbejdets fordeling på skolen.  
Nogle vi kan: 
Princip for elevdemokrati – prioriteres 2 
Princip for kontaktforældre - kunne tilføjes i ABC i stedet 
Princip for kost – prioritet 3 
 
AB og GT laver forslag til nyt årshjul se vedhæftede Bilag 6.3 
Århjul Skolebestyrelsen 2025 2026.docx 
Husk visionen til årshjulet 

   
 

7.  
Evaluering af 
forældremødet d.7.5. 

LN – Super godt oplæg fra AB og MF – Mange forældre som var 
positive og deltog i diskussioner ud fra oplægget. 
Trafikspørgsmålet var der ikke nogen forældre som ville arbejde 
videre med det 

D/B 
19.25-
19.35 

 

 

8.  
Forældrehenvendelser 
 

  19.35 - 
19.40 

 

Til næste møde: 18.6. 

 

https://kksky.sharepoint.com/:w:/r/sites/afd-1788-christianshavnsskole/Delte%20dokumenter/CHR/Skolebestyrelse/Forretningsorden%20og%20%C3%A5rshjul/Bilag%206.3%20%C3%85rhjul%20Skolebestyrelsen%202025%202026.docx?d=wd69e5638c2a747c9ad072fe9503e84bd&csf=1&web=1&e=DEJSny
https://kksky.sharepoint.com/:w:/r/sites/afd-1788-christianshavnsskole/Delte%20dokumenter/CHR/Skolebestyrelse/Forretningsorden%20og%20%C3%A5rshjul/Bilag%206.3%20%C3%85rhjul%20Skolebestyrelsen%202025%202026.docx?d=wd69e5638c2a747c9ad072fe9503e84bd&csf=1&web=1&e=DEJSny

